

Privacy Policy (English)

Effective Date: 2026-01-30

1. Introduction Welcome to use **English FM** (hereinafter referred to as "the App"). This App is a pure radio player application. We highly respect and protect your user privacy. This Privacy Policy explains how we handle your data.

2. Data Collection We do not collect, store, or share any of your personal information.

- **No Registration Required:** You can use all features of the App without creating an account or logging in.
- **No User Tracking:** We do not use cookies or any third-party analytics tools to track your usage behavior or location.

3. Permissions Usage To ensure the App functions correctly, we request the following permissions on your device:

- **Internet Access:** Required to stream radio content from the internet.
- **Network State & Wi-Fi State:** Used to check if you are connected to the internet before playing.
- **Foreground Service & Wake Lock:** Required to keep the radio playing smoothly in the background when your screen is locked.

4. Third-Party Services The App connects directly to public radio stream URLs (e.g., BBC, NPR) to play audio. When you listen to a station, your IP address may be visible to the radio station's hosting server as part of standard internet communication protocols. This is necessary for the audio stream to reach your device.

5. Contact Us If you have any questions about this Privacy Policy, please contact us via email.

隐私政策 (中文)

生效日期: 2026年01月30日

1. 引言 欢迎使用 **English FM** (以下简称“本应用”)。本应用是一款纯净的电台播放软件。我们非常尊重并保护您的用户隐私。本隐私政策旨在说明我们如何处理您的数据。

2. 数据收集 我们不收集、不存储、也不分享您的任何个人信息。

- **无需注册:** 您无需创建账户或登录即可使用本应用的所有功能。
- **无用户追踪:** 我们不使用 Cookies 或任何第三方分析工具来追踪您的使用行为或地理位置。

3. 权限使用说明 为了保证应用的正常运行, 我们需要在您的设备上申请以下权限:

- **互联网访问 (Internet Access):** 用于从网络加载电台音频流。
- **网络状态 (Network State):** 用于在播放前检查您的设备是否已连接网络。
- **前台服务与唤醒锁 (Foreground Service & Wake Lock):** 用于确保在手机锁屏或应用处于后台时, 广播仍能流畅播放而不中断。

4. 第三方服务 本应用直接连接到公共电台的流媒体地址(如 BBC、NPR 等)进行播放。当您收听某个电台时, 您的 IP 地址可能会作为标准互联网通信协议的一部分, 被该电台的托管服务器获知。这是音频流传输到您设备所必需的。

5. 联系我们 如果您对本隐私政策有任何疑问, 请通过电子邮件与我们联系。